

The Manager
HSBC Bank Middle East Limited

السيد / مدير
بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود

Office Date DD/MM/YYYY

التاريخ DD/MM/YYYY مكتب

Account Number:

الحساب رقم:

I request you to kindly suppress the instalment of my loan for the month of which I agree to pay next month / at the end of loan period. I authorise you to debit my savings/current account with BHD being your Fees & Charges* for this suppression may be collected at the next instalment / Interest application date.

أرجو التكرم بتأجيل سداد قسط القرض الممنوح لي عن شهر على أن أقوم بسداده الشهر التالي / في نهاية مدة القرض. كما أفوضكم بخصم مبلغ وقدره دينار من حسابي التوفير / حسابي الجاري باعتباره الرسوم و المصاريف* الخاصة بكم عن هذا التأجيل وكذلك تحصيل الفائدة الإضافية المستحقة الدفع على هذا التأجيل في تاريخ استحقاق القسط التالي / الفائدة التالية.

"I hereby confirm that I have no objection in the event that the last and final instalment will be 50% or more of my monthly gross income as a result of the deferred loan instalment"

"أقر بموجب هذا بأنه لا يوجد لدي ثمة مانع في الحالة التي يكون فيها القسط الأخير والنهائي بنسبة 50% أو أكثر من إجمالي دخلي الشهري نتيجة لقسط القرض المؤجل."

Reason for suppression:

سبب التأجيل

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

Signature



التوقيع

Name (In Block Letters)

الاسم (بخط واضح)

For Bank Use Only:

Original Loan Granted: BHD	Date Granted: <u>DD/MM/YYYY</u>
Present Outstanding: BHD	No. of previous extensions granted:
Request Approved: <input type="checkbox"/> (Y/N)	Signature:

Loan Suppression Maintenance

No. of instalment/s to suppress:

Effective form: DD/MM/YYYY

Extended Due Date: DD/MM/YYYY (Y/N)

Loan Suppression Charges: BHD

Prepared by:	Data Input by:	Data Input:	
--------------	----------------	-------------	--

Instalment Deferment Option: Please be informed that your deferred instalment(s) will materialize along with your last and final instalment if your (Personal & Auto) loan is maturing in 84 months. Loans maturing before 84 months can be extended up to a maximum of 84 instalments.

خيار تأجيل الأقساط: نرجو الإفادة علماً بأن قسطك المؤجل (أقساطك المؤجلة) سوف يستحق مع قسطك الأخير والنهائي من قرضك (السيارات) الذي يستحق في غضون 84 شهراً. يمكن تمديد الأقساط التي تستحق قبل 84 شهراً بحد أقصى قدره 84 قسطاً.

Fees & Charges are inclusive of VAT where applicable. Please refer to Retail Banking Schedule of Services and Tariffs for further details.

تتضمن الرسوم و المصاريف المطبقة ضريبة القيمة المضافة حسب الحال. يرجى مراجعة جدول الخدمات و التعريفات الخاص بالخدمات المصرفية الشخصية لمزيد من المعلومات.